
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tisdag 8 juni, 19:00, via Teams.  

Närvarande: Bo Roos, Bengt Larsson, Thomas Johansson, Björn Westling, Karin Arvidsson, 

Leif Axelsson, Hans Bogeskär 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt Larsson justerar protokollet. 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll. 

4. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna 

Ordförandens förslag: Korta rapporter kring respektive klubb. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Planerad start i början av september. 

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Planerar september. 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. 

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Början av september. 

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. BK 

ruter 1/7, Kvänum spelar 2x/vecka. Stenstorp och Tidaholm början av september.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Börjar sitt spel i september, byter lokal till Bowlinghallen. 

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. 

Borås kommer att byta lokal, tillsammans med övriga startar man i september.   

5. Distriktets ekonomi  

Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget. Överskottet blir 25 000–30 000 kr.  

6. Årets överskott 

Ordförandens förslag: Att årets överskott används till sänkt bordsavgift i DM-finaler de kommande 

åren. Hänsyn till detta tas i budgetarbetet inför 2021/2022. Blir ungefär 50 kr/spelare och DM 

final. Bengt och Thomas presenterar ett förslag nästa styrelsemöte.  

7. DM mixed, veteran och par 

Thomas, Leif och Bengt berättar om erfarenheter från DM-tävlingarna. Vi genomförde 4 av 5 DM-

finaler, tävlingarna har fått väldigt sena anmälningar. Starta upp Realbridge samt övrig teknik gick 

smidigt. Även för tävlingsledaren har det fungerat väldigt bra. 

8. Höstens spelprogram 

Förslag är utsänt i separat mail från Bengt. Vi börjar med årsmöte 9:e oktober, följt av Div4, 

Mixed-kval. Skara har anmält intresse för Mixedfinalen, vi flyttar finalen till 11:e december. 

Vårgårda planerar att spela sin uppskjutna 2020-barometer till 28/8. 

Vi beslutar enligt ovan, Bengt lägger ut programmet.  

9. DM Lag kval – vilka lag ska slippa kval? 

Ordförandens förslag: Att de tre första lagen i finalen 2020 (inte 2021) ges möjlighet att stå över 

kvalet. Vi beslutar enligt förslaget. 

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa möte tisdag 31 augusti, kl. 18:00 i Skara med möjlighet att närvara via teams. 

11. Övriga frågor 

Bengt föreslår att 2019 års mästare som inte kunde utnyttja sin friplats 2020/ 2021 får en friplats 

till finalen 2022, utöver vinnarna 2021. Vi beslutar enligt förslaget. 

12. Thomas avslutar mötet och önskar trevlig sommar 

 

 

 

______________________    __________________ 

Bo Roos      Bengt Larsson 


